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НОВИ САД – Функционер Демократске странке (ДС) Драгољуб Мићуновић изјавио је да
Срби на Косову не треба да бојкотују тамошње изборе.

  

„Глас Срба се мора чути, односно потребно је створити услове за то да се без њихове
сагласности неке одлуке у Приштини не могу донети”, рекао је Мићуновић за данашњи
новосадски „Дневник”.

  

Он је оценио да досадашња „политика бојкота” косовских избора није дала никакве
резултате, јер су Срби после избора увек остајали у гету, правно незаштићени и без
икаквог утицаја у институцијама.

  

„Не верујем да су тиме на било који начин помогли остајању Косова у саставу Србије или
да су омели оне који су признали независност. Не знам да ли ће Влада Србије сада
заузимати став и какав ће он бити, али се надам да ће се у сваком случају водити
рационалним а не емотивним разлозима”, рекао је Мићуновић.

  

Он је оценио да је „крајње време” да се престане експлоатисање косовског питања за
дневнополитичке потребе.

  

„Чињеница је да ми на Косову немамо власт, нити тамо контролишемо ситуацију, те то
какав ће бити његов коначан статус неће зависити од тога да ли ћемо и када
употребљавати који термин: јужна српска покрајина, територија под привременом
управом Приштине, сусед... То је поигравање с виртуелном стварношћу којим се, у
ствари, покушава оспорити сам процес придруживања Србије Европској унији”, рекао је
Мићуновић.
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(Бета)
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